

BUZZ BRASS

Biography

The Canadian quintet Buzz Brass has been travelling the world and captivating classical music lovers since 2002. Whether alone or with guest musicians, Buzz Brass's highly original performances consistently make a strong impression. The ensemble has given over 1,950 concerts and won over more than 500,000 music lovers across North America, Europe and China. Over the years, Buzz Brass has earned numerous awards and honours—including Canada's OPUS, ADISQ, and Trille Or prizes—in recognition of the quality and renown of its performances. With its innovative programs, acclaimed recordings, unique repertoire and broad appeal, the group has become one of Canada's most reputable brass quintets. Recent projects include partnerships with recognized Canadian symphony orchestras such as those in Quebec, Winnipeg, or Sherbrooke, as well as with Ottawa's National Arts Centre Orchestra. The quintet has eight albums to its credit and continues working on new repertoire to record.

BUZZ CUIVRES

Biographie

Depuis 2002, le quintette canadien Buzz Cuivres parcourt la planète pour séduire les amateurs de musique classique. Que ce soit par des concerts du quintette seul ou incluant des musiciens invités, les propositions artistiques originales qu'il présente ne laissent personne indifférent. Avec au-delà de 1 950 représentations à son actif, l'ensemble a conquis plus de 500 000 mélomanes en Amérique du Nord, en Europe et en Chine. Les nombreux prix et distinctions que Buzz Cuivres a reçus au fil des années (Opus, ADISQ, Trille Or) témoignent de la qualité et de la pertinence de ses prestations musicales. Grâce à de nombreux programmes innovateurs, des enregistrements méritoires, un répertoire unique et une vision des concerts classiques qui interpelle un vaste auditoire, le groupe figure désormais parmi les quintettes de cuivres les plus réputés du Canada. Ses nouvelles productions l'amènent maintenant à collaborer avec des Orchestres symphoniques canadiens reconnus tels ceux de Québec, de Winnipeg, ou de Sherbrooke de même que celui du Centre national des Arts d'Ottawa. Le quintette compte huit albums et travaille continuellement sur du nouveau répertoire à enregistrer.